
Referat fra FAU-møte, mandag 25.september 2023 

Sted: Aremark skole 

Tilstede: Carina Hansesætre, Øyvind Kirkeng- Malkenes, Siri Dalnoki, Linda Dagrød og Anne-

Gry Kværner Ulsrød 

Referent: Anne-Gry Kværner Ulsrød 

Sak 1: Ekstraordinært årsmøte 

Det blir nødvendig med et ekstraordinært årsmøte 16.oktober, da de nye representantene 

ikke kom til enighet rundt fordeling av verv i FAU 

Sak 2: Det nye FAU 

FAU ønsker å sette seg inn saker som har vært tema foregående år og er enige om at 

skolemiljø er en sak vi ønsker å fokusere ekstra på. Vi ønsker å lese ut data fra UngData-

undersøkelsen og vil spørre rektor om en utredning rundt Spekter- og Elevundersøkelsen. I 

tillegg har vi noen spørsmål angående hvordan skolen, SU og elevrådet jobber med tema 

skolemiljø og resultater som kommer frem av trivselsundersøkelser. Carina sender PDF-fil på 

UngData til neste FAU-møte (16.oktober) og undersøker når neste SU er.  

Sak 3: Lys på huske 

Det er meldt inn sak om behov for lys ved den nye huska på ungdomsskolen. Dette tas opp 

igjen på neste FAU når rektor er til stede.  

Sak 4: Bemanning på skolen 

Hvordan er det med vikarsituasjonen på skolen? Setter man inn vikarer ved fravær? Får de 

elevene som har krav på spes.ped vikar ved sykdom? Siri kontakter skolen og forhører seg om 

dette.  

Sak 5: 17.mai-kiosk 

Bør kiosken flyttes til 8.klasse? Og reiser man til Polen annenhvert år? Det bør være regler for 

gjennomføring for sparing. Saken tas opp igjen på neste FAU møte.  

 

Neste FAU-møte er 16.oktober kl.19.00 på Kulturscena, rett etter ekstraordinært årsmøte.  

 

 

 

 

 

 


